

## 2020 年科伦坡大学孔子学院 HSK 汉语水平考试时间表

### Timetable for Chinese Proficiency Test (HSK) at

### University of Colombo in 2020

为了方便各位考生以及奖学金申请者报名 HSK 汉语水平考试，科伦坡大学孔子学院将 2020 年斯里兰卡 HSK 汉语水平考试的考试时间安排如下：

The HSK Chinese Proficiency Test timetable of Confucius Institute, University of Colombo in 2020 as follows:

#### 2020 年 HSK 汉语水平考试时间表

HSK 考试日期	报名截止日期	成绩公布日期
2020 年 10 月 17 日 周六	9 月 20 日	2020 年 11 月 17 日
2020 年 11 月 21 日 周六	10 月 23 日	2020 年 12 月 21 日
2020 年 12 月 6 日 周日	11 月 6 日	2021 年 01 月 06 日

#### Timetable for HSK Chinese Proficiency Test in 2020

Date of Exam	Register deadline	Results Release Date
17.10.2020 Sat.	20.09.2020	17.11.2020
21.11.2020 Sat.	23.10.2020	21.12.2020
06.12.2020 Sun.	06.11.2020	06.01.2021

上表为 2020 年斯里兰卡科伦坡大学 HSK 考试时间、报名截止日期以及成绩查询时间安排，报名在考试前 27 天截止，考生需安排好时间完成报名。

The deadline for registration is 27 days before the test. Candidates are required to register before the deadline.

## 报名须知

科伦坡大学孔子学院 HSK 考点采取网络报名和现场报名两种方式：

### （一）网络报名

考生需登录网址：<http://www.chinesetest.cn> 报名，报名流程见附件 1，报名完成后本人携带身份证及复印件（1 份）将缴费回执单交到科伦坡大学孔子学院办公室。

### （二）现场报名

考生需要携带本人身份证及复印件（正反面复印在同一张 A4 纸上）、电子照片（尺寸：2 英寸，白色背景，小于 100kb）到科伦坡大学孔子学院领取 **HSK 考试报名表** 填写报名；完成后将缴费回执单交到科伦坡大学孔子学院办公室。

**There two ways of registration for the HSK Test at Confucius Institute, University of Colombo:**

#### **I Online registration**

Log in <http://www.chinesetest.cn> Select test level, test center and date, complete your personal information, upload a photo and finally confirm registration information. Candidates who take paper-based test must pay the fee at least 27 days before the test date. And submit the bank receipt to CIUOC office. Test fee must be paid on time, otherwise the registration will not be confirmed.

#### **II Registration at HSK Test Center of Confucius Institute, University of Colombo**

1. Get the HSK **application form** from the office of Confucius Institute, University of Colombo and fill in the basic information;
2. **ID card copy** (Copy the two sides of your ID card on one page);
3. Candidates are required to prepare **an electronic certificate photograph** (Photo size: 2 inches, white-color background, less than 100kb);
4. Submit the bank receipt of the test fee to CIUC office.

## 考试费用

斯里兰卡实施汉语考试收费标准如下：

级别	收费标准（斯里兰卡卢比）
HSK 一级	2000
HSK 二级	3200
HSK 三级	4800
HSK 四级	6000
HSK 五级	7200
HSK 六级	8800
HSKK（初级）	2400
HSKK（中级）	4000
HSKK（高级）	5600

## Test fee

Level	Test Fee (SLR)
HSK1	Rs.2000
HSK2	Rs.3200
HSK3	Rs.4800
HSK4	Rs.6000
HSK5	Rs.7200
HSK6	Rs.8800

HSKK1	Rs.2400
HSKK2	Rs.4000
HSKK3	Rs.5600

**考点联系方式 For more information**

**电话 Contact Number:** 011-2599869

**邮箱 E-mail:** info@ciuc.cmb.ac.lk

**地址 Address:** 116A, 1<sup>st</sup> Floor, Confucius Institute, Faculty of Arts, University of Colombo, Colombo 03

最后, 预祝各位考生顺利通过考试, 取的好成绩!

**Good luck and wish you all the best.**